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ZÁPIS 

Z MIMOŘÁDNÉHO 13. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

BRAŠKOV 

konaného dne 16. ledna 2017 od 17,00 hodin na OÚ Braškov 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Pořízení změny č. 1. územního plánu obce Braškov 

3) SoD na zpracování projektu na stavbu Revitalizace Černého potoka 

Usnesení a závěr 

 

Návrh na doplnění a rozšíření programu :  

Starosta navrhl doplnění a rozšíření zveřejněného programu zasedání o tyto body:   

4) Stavba Rekonstrukce chodníku Družecká a převod pozemku od Stč. kraje 

5) Stavba Rekonstrukce chodníku Bezděkovská a převod pozemku od Stč. kraje 

6) Jednací řád zastupitelstva 

Další návrhy na změnu či doplnění programu nebyly vzneseny. 

 

 

K bodu 1) ZAHÁJENÍ 
Zasedání zahájil a řídil starosta ing. Vladimír Dráb. Konstatoval, že v době zahájení je 

přítomno 12 členů zastupitelstva omluveni: P. Horník, Ing. J. Kolrusz a J. Sochna.  

Listina s podpisy přítomných zastupitelů a 4 občanů je přílohou originálu tohoto zápisu. 

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, návrh programu byl odsouhlasen radou 

obce a zveřejněn na úřední desce. Přečetl návrh programu a požádal zastupitele o doplnění 

programu o uvedené body, k nimž zastupitelé dodatečně obdrželi podklady při dnešním zasedání. 

Další návrhy nebyly vzneseny a starosta požádal o hlasování k přednesenému a doplněnému 

návrhu programu.  

Program byl odsouhlasen všemi hlasy. Starosta konstatoval, že se zasedání bude řídit 

schváleným programem.  

Všechny zaslané písemné podklady a smlouvy, které zastupitelé obdrželi, jsou přílohou 

originálu tohoto zápisu 

Za ověřovatele zápisu z dnešního jednání byli určeni: B. Bečka a P. Stádník.  

Do návrhové komise byli zvoleni: předsedkyně Ing. K. Dolejšová, členové Ing. M. 

Randáková a Ing. M. Doksanský.  

 

 

K bodu 2) POŘÍZENÍ ZMĚNY Č. 1 ÚZEMNÍHO PLÁNU BRAŠKOV  
Starosta uvedl, že bude znovu zahájeno projednání návrhu zadání změny č. 1 ÚP 

Braškov z toho důvodu, že došlo k chybám v číslovkách při zápise v usneseních ze 

zasedání zastupitelstva. Proto se řízení od začátku opakuje, aby nemohlo být někým v 

budoucnu zpochybněno.  

Důvodovou zprávu vč. návrhu usnesení, které připravila paní Z. Klenorová, zastupitelé 

obdrželi spolu s pozvánkou na zasedání. Paní Klenorová byla na tomto zasedání 

osobně přítomna.  

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Kdo souhlasí s pořízením změny č. 1 územního plánu Braškov a určením starosty obce ing. 

V. Drába pověřeným zastupitelem pro spolupráci s pořizovatelem změny úz. plánu? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 
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K bodu 3) SMLOUVA O DÍLO NA ZPRACOVÁNÍ  PROJEKTU NA STAVBU 

„REVITALIZACE ČERNÉHO POTOKA“ 

Návrh Smlouvy o dílo se spol. s r.o. Martin Dobeš zastupitelé obdrželi. 

Starosta informoval, že se jedná o projekt na stavbu na Černém potoce, který 

vede do Kyšic a do Unhoště. 

Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Kdo souhlasí s uzavřením Smlouvy o dílo se spol. s r.o. Martin Dobeš za cenu 70.180,-- Kč 

vč. DPH? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno, jednomyslně 

 

 

 

K bodu 4) STAVBA „REKONSTRUKCE CHODNÍKU  DRUŽECKÁ“ A PŘEVOD 

POZEMKU OD STŘEDOČESKÉHO KRAJE 

  Starosta požádal zastupitele o souhlas se stavbou „Rekonstrukce chodníku 

Družecká“ a s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí darovací se Středočeským 

krajem na část pozemku p.č. 394/2 o výměře cca 243 m2. 

  Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Kdo souhlasí se stavbou „Rekonstrukce chodníku Družecká“ a  uzavřením smlouvy o 

smlouvě budoucí darovací se Středočeským krajem na část pozemku p.č. 394/2 o výměře cca 

243 m2? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

K bodu 5) STAVBA „REKONSTRUKCE CHODNÍKU BEZDĚKOVSKÁ“ A PŘEVOD 

POZEMKU OD STŘEDOČESKÉHO KRAJE 
  Starosta požádal zastupitele o souhlas se stavbou „Rekonstrukce chodníku 

Bezděkovská“ a s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí darovací se 

Středočeským krajem na část pozemku p.č. 391 o výměře cca 141 m2. 

  Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny.  

 

Kdo souhlasí se stavbou „Rekonstrukce chodníku Bezděkovská“ a  uzavřením smlouvy o 

smlouvě budoucí darovací se Středočeským krajem na část pozemku p.č. 391 o výměře cca 

141 m2? 

Pro: 12 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Ing. Vostrá, Votava) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 
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K bodu 6) JEDNACÍ ŘÁD ZASTUPITELSTVA 

Starosta uvedl, že zastupitelstvo se řídí schváleným jednacím řádem. Nikdo ze 

zastupitelů není pro svoji funkci uvolněn a nemá času nazbyt. Konkrétně se jedná o: 

článek 7) „Průběh jednání zastupitelstva obce“ a odst. 12) Zastupitelstvo se  může 

usnést na omezujících  opatřeních podle průběhu jednání, např. :                                              

 - nikdo nemůže mluvit v téže věci vícekrát než dvakrát,                     

 - doba   diskusního vystoupení   se omezuje   na  5  minut 

V případě zájmu může zastupitel nechat hlasovat o prodloužení diskusních příspěvků.  
                                                  

Kdo souhlasí s aplikací článku 7) a odst. 12)  Jednacího řádu zastupitelstva ohledně omezení 

doby příspěvku v diskusích? 

Pro: 11 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 1 hlas (Ing. Vostrá) 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

K bodu 7) DISKUSE 

Ing. Vostrá: abych vysvětlila své hlasování, chci uvést, že nenamítám nic proti zkrácení 

diskusního příspěvku na 5 minut, ale proti tomu, že nikdo nemůže mluvit v téže věci vícekrát než 

dvakrát. Pokud budeme diskutovat o něčem komplikovanějším a budeme na sebe navzájem 

reagovat vícekrát, tak z tohoto důvodu. 

Odpověď starosty:  s tím souhlasím, ale máme tu ochranný mechanismus, kterým je návrh 

kohokoliv z vás v dané situaci si odhlasovat prodloužení příspěvku a můžeme to zvolit, kdykoliv 

budeme chtít. Když usoudíme, že je to potřeba, jsme natolik rozumní, abychom si to schválili, ale 

nerad bych, aby nám tady někdo předčítal nějakou knihu. 

J. Poštolková: dnes jsem předala na obec dopis našeho spolku ohledně znečištění ovzduší. 

Proběhl článek v Právu a informace o tom i na Seznamu na internetu, tak bychom podle toho 

požádali, resp. jestli by šlo požádat krajskou hygienu o pomoc, aby se řešila tady nějakým 

způsobem ta doprava. Přímo v tom článku je to uvedeno. 

Odpověď starosty: vašemu sdružení posílám kroky, které činíme ohledně dopravy. V současné 

chvíli Stč. kraj přijal na sebe úlohu jako koordinátor toho, aby se udělala studie kvůli obchvatu. 

Potřebujeme sounáležitost ostatních obcí a hlavně potřebujeme, aby to přijal nějaký investor, to by 

měl být asi kraj, který spravuje silnice II. a III. třídy. A také nechceme platit třeba půl milionu 

nebo milion korun za tu studii. Druhá věc je čistota ovzduší, pošleme vašemu sdružení dopis, ve 

kterém popíšeme jaké investice probíhají v poslední dekádě do čistoty ovzduší tj. výsadba stromů, 

čistící stroje, prostě všechno, co se koupilo a udělalo, abychom ukázali, že se snažíme s tou věcí 

něco dělat. Změna územního plánu se týká především budování ozeleněného valu, který má 

výrazně změnit vliv D6 na život u nás v obci. Měření rádi klidně objednáme, hlavně aby to nebylo 

za 150 tis. Kč, protože kdybychom nic nenaměřili, tak bychom to jako správci veř. financí těžko 

zdůvodňovali. Budeme se o tom bavit na radě a musíme to rozhodnout. 

J. Poštolková: k dopisu, co se týká studie obchvatu, tak o to jsme už požádali v roce 2004 a žádná 

obec se k tomu nevyjádřila kladně. Sešli se  už starostové,  a jak se k tomu vyjádřili? 

Odpověď starosty: mluvil jsem jen se starostkou Unhoště a starostou Kyšic, ti s tím souhlasí, kraj  

a ŘSD s tím také souhlasí, protože D6 nemá řešení obchvatu v případě velké havárie, tak stejně 

potřebují jednou nějak řešit. Budeme na to poukazovat a ptát se,  jak jsou daleko. 

Z. Pokorný:  podle zveřejněného materiálu MŽP by neměli žádat jednotlivci, ale přes obecní 

úřad, proto jsme takto postupovali. Ve čtvrtek se tu stala dopravní nehoda před odjezdem školního 

autobusu, je to aktuální. 

Odpověď starosty: podívejte se do plánu rozvoje obce dnes a před 10 lety, jaká se dělají dopravní 

opatření, budují přechody, semafory, radary a chodníky. Obec se propojuje chodníky se všemi 

sousedními obcemi. Omezení hmotnosti vozidel nebo další snížení rychlosti už nám odbor 
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dopravy nechce dělat. Pokud máte konkrétní návrhy, co bychom mohli ještě udělat, jak zvyšovat 

bezpečnost, tak ho řekněte nebo napište. 

 

 

K bodu 4) USNESENÍ A ZÁVĚR 

             Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise ing. Dolejšová.   Připomínky 

ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
                                                  

Kdo souhlasí s předloženým návrhem usnesení? 

Pro: 11 hlasů  (Bečka, Ing. Dolejšová, Ing. Doksanský, Ing. Dráb, Haas, Peták, Pilátová, Ing. 

Randáková, Stádník, Střelečková, Votava) 

Proti: 1 hlas (Ing. Vostrá) 

Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: odsouhlaseno,  jednomyslně 

 

 

 

 

Usnesení 

mimořádného 13. zasedání Zastupitelstva obce Braškov, konaného dne 16. ledna 2017 

na OÚ Braškov 
 

 

Zastupitelstvo obce po projednání: 

a) bere na vědomí 

 Důvodovou zprávu k návrhu na usnesení   

 

b) ruší 

části usnesení z 12. zasedání ZO Braškov konaného dne 19. 12. 2016: pod písmenem a) - 

bod 3); pod písmenem c) – bod 1) a pod písmenem, d) – bod 1) a 2) 

 

c) určuje 

zastupitelem pro spolupráci s pořizovatelem Ing. Vladimíra Drába, starostu obce 

 

d) rozhoduje 

v souladu s ustanovením § 6 odst. (5) písmene a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu, ve znění platných předpisů (dále jen stavební zákon), a za 

použití § 44 písmene a) stavebního zákona o pořízení změny č. 1 územního plánu Braškov 

podle § 6 odst. (2) stavebního zákona s tímto obsahem: návrh zemního valu podél D6, 

občerstvení se sociálním zařízením v lokalitě lesoparku Háj, návrh malých vodních ploch 

na Braškovském potoce, návrh lokálního biokoridoru při východním okraji katastru obce, 

cyklogenerel obce Braškov, chodník Družec – Valdek, chodník Valdek – Horní Bezděkov, 

chodník Valdek – Velká Dobrá, návrh lokálního biokoridoru LBK 3 Dubina – Kožová 

Hora a interakčního prvku IP3, návrh cesty a odvodňovací strouhy Valdek – les Veselov, 

prověření souladu stávajícího lokálního ÚSES s nadregionálním ÚSES a jeho návaznost na 

lokální ÚSES sousedních obcí a návrh na zajištění veřejné dopravní obslužnosti území 

prostřednictvím místních a účelových komunikací (náprava právního stavu – např. v ulici u 

Chalupů či Lesní). 

 

e) schvaluje 

Smlouvu o dílo s Martinem Dobešem s.r.o. na zpracování projektu na stavbu „Revitalizace 

Černého potoka“ za cenu 70.180 Kč vč. DPH 
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f) souhlasí 

1) s aplikací článku 7) Jednacího řádu zastupitelstva odst. 12 „Nikdo nemůže mluvit 

v téže věci více než 2x. Doba diskusního příspěvku se omezuje na 5 minut“. V případě 

zájmu může zastupitel nechat hlasovat o prodloužení diskusních příspěvků. 

2) se stavbou „Rekonstrukce chodníku Družecká“ a s uzavřením smlouvy o smlouvě 

budoucí darovací části pozemku  p.č. 394/2 o výměře cca 243 m2 se Středočeským 

krajem 

3) se stavbou „Rekonstrukce chodníku Bezděkovská“ a s uzavřením smlouvy o smlouvě 

budoucí darovací části pozemku  p.č. 391 o výměře cca 141 m2 se Středočeským 

krajem   

 

  

Ing. Vladimír D r á b 

 Starosta 

 

Ověřovatelé 

 

Bohumil    B e č k a 

 

Pavel   S t á d n í k 

 

 

Zapsala: Jarmila Hehejíková  

 

 

 


